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בחודש אוקטובר הקרוב מתקיימות בחירות לראשות המועצה , לוועדי הישובים ולנציגי הישובים 

 במליאת המועצה. 

 במשך שתי קדנציות, תחת שני ראשי מועצה. אני שימשתי כנציג הישוב במליאה 

 כדירקטוריון.  ת זו אינה עוסקת בייצוג הישוב אלאהפעילות התנדבותי

חלק מנציגי הישובים מסתפקים בכך שהם חברי המליאה ומשתתפים בהכרעות שמחוייבות על פי  

בוריות ציחוק. חלק אחר לוקח חלק בועדות הן סטטוטוריות המחויבות על פי חוק וחלק בועדות 

 אחרות שבהן ישנם עוד הרבה חברים מתוך תושבי העמק בעלי עניין שהנושא קרוב לליבם.

לאחר הפסקת הפעילות   בעידוד הנהלת המועצה. חית הוועדות התחילו בתנופה גדולה, בקדנציה הנוכ

 בזמן הקורונה או התחדשות פעילות בזום חלה ירידה משמעותית בפעילות.

ישיבות. מלבד אזהרה לא   12אה להעדר עד שלוש פעמים בשנה מתוך החוק מאפשר לנציגים במלי

 עתי, גם כן בחסות הקורונה. יה כנגד מי שהחסיר פעמים רבות. לדהופעלה סנקצ

חלק מישיבות המליאה מתקיימות בערב. ישיבות הועדות השונות שבהן נוטלים חלק בעלי תפקידים  

 ת אחר הצהרים המוקדמות. במועצה, ראשי מחלקות וראשי אגפים, מתנהלות בשעו

לדעתי יש מקום שימצא נציג צעיר שיש לו גם את הרצון וגם עניין לתרום במספר נושאים שהוא בעל  

 ידע ועניין וכמובן זמן.

אישית יש לי עניין להמשיך בקדנציה  עדות.ואני הייתי פעיל מעל הממוצע בהנהלה, במליאה ובארבע ו

 נוספת.

 לסיכום:

ושבים והצגת המועמדות באופן רשמי, עד יך מילוי טפסים, החתמת תהמועמדות מחייבת תהל

 לתאריך נקוב.

 אני מתכוון להגיש מועמדותי. אשמח שיהיו מועמדים נוספים.
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